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Dit voorstel leverde in de commissie een uitgebreide discussie op, waarvan het hoofdpunt was 
in hoeverre er nu een duidelijk en goed onderbouwd onderscheid is tussen de zgn. 
Meerpaalvariant en de voorgestelde keuze; het Rijsbruggerwegtracé. Ook het Nulplus-
alternatief kan volgens sommige partijen een aantrekkelijke optie zijn. Veel aspecten spelen 
bij dit alles een rol: verkeerskundig, ruimtelijke inpassing, invloed van andere ontsluitingen, 
besluitvorming Ring, milieu, kostenverschillen, effect voor de gemeente Bunnik etc. 
 
In zijn reactie gaf gedeputeerde Van Lunteren aan dat, als alles afgewogen wordt, uiteindelijk 
het Rijsbruggerwegtracé toch de beste variant is. In de aanloop naar deze keuze zijn alle 
aspecten die genoemd zijn gewogen en is er ook veel overleg geweest met betrokken 
gemeenten, Rijkswaterstaat en belangengroeperingen. 
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